

《单词百科:pandemonium是什么意思?pandemonium怎么发音?pandemonium的解释和用法》

英语单词pandemonium是什么意思?pandemonium怎么读?pandemonium怎么发音?简答网为您整理了pandemonium的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pandemonium怎么读

pandemonium的读音:[, pænd ə ' m ə ʊ ni ə m]

pandemonium的意思

1、n.喧嚣; 嘈杂;大混乱;大混乱的场面;

pandemonium的近义词

1、**chaos** n.混乱, 杂乱;

pandemonium的双语例句

1、The whole lobby was a perfect pandemonium, and the din was terrific.

整个门厅一片嘈杂, 而且喧嚣刺耳.

2、Pandemonium broke out as they ran into the street shouting.

他们叫嚷着冲到大街上, 大街上顿时乱作一团。

3、Pandemonium broke out when the news was announced.

这消息一宣布, 立即乱成一片。

4、Shrill cries and startled oaths flew up around us as pandemonium broke out.

骚乱爆发时, 我们周围充斥着尖厉的哭喊声和难以入耳的咒骂声。

5、Working in collusion , one from within and the other from without , they created pandemonium.

他们里应外合, 把时局搞得乌烟瘴气.

6、The whole lobby was a perfect pandemonium, and the din was terrific (Jerome K. Jerome)

整个门厅一片嘈杂, 而且喧嚣刺耳 (杰罗姆K. 杰罗姆)

7、The fumes began seeping through the trains and stations, and pandemonium ensued.

毒气随即开始弥漫整个车厢, 车站, 马上引起了一场大混乱.

8、When the tone finally came through , there was pandemonium in the mission control room.

乐曲终于响起, 控制室内一片沸腾.

9、I had found Adlai unperturbed in the midst of pandemonium.

我觉得艾德莱在一片大混乱中仍然镇定自若.

10、Pandemonium reigned in the classroom until the teacher arrived.

教师来到之前教室里乱哄哄的.

11、 All at pandemonium broke out again and it was impossible to hear what anybody was saying.

纷乱的嚷闹起来了,谁也听不清谁的话语.

12、 Then the first blast went off, and the grim quiet erupted into pandemonium.

接着第一声爆炸响起,肃静瞬间变成一片混乱.

13、 And despite the pandemonium, the avid shopper had taken his time to browse the shops.

不管有多混乱,这位狂热的购物者总会从容不迫地去购物.

14、 There was pandemonium in court as the judge gave his summing up.

法官做总结时,法庭里一片混乱。

15、 Then I will become the ultimate ruler of this wasteland engulfed with pandemonium.

而我将成为这个卷入了战乱的荒废大陆的最后统治者.

16、 There was pandemonium in court as the judge gave his summing up...

法官做总结时,法庭里一片混乱。

17、 There was pandemonium when the news was announced.

消息宣布后一片混乱.

以上是简答网为您整理的pandemonium怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于pandemonium的用法、pandemonium的释义、pandemonium的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pandemonium>